



Biweekly Update for Nov. 30, 2020/ Mise à Jour Bihebdomadaire du 30 nov. 2020



Engineering Collaboration for Online and Remote Education

In our second-last biweekly update of 2020, we announce the opening of registration for the **GACIP Summit Plus** and share an update on advocacy work that our colleagues at **Engineering Change Lab** have been working on.

GACIP Summit Plus - Registration Now Open!



E-CORE has been working with the EGAD group on the **Graduate Attribute Continual Improvement Process (GACIP) Summit Plus**, a collaborative engineering education one-day conference, and we are happy to share that **registration is now open!** The summit will cover:

- An **update from the CEAB** on the adjustment to virtual visits and other accreditation-related impacts of the pandemic
- Supports/engagement/experience **speed updates** from stakeholder groups, including CEEA-ACEG and the Engineering Change Lab (ECL)
- A **panel and workshop session** to explore specific examples of **successful experimentation in engineering education** from the past six months

Thanks to sponsorship from our partners, and in order to promote accessibility for all, we have **waived registration fees**. The conference will be happening on Thursday, December 10th, from 11AM - 4PM ET. **For more information and to register**, visit the [event webpage](#).

Advocacy Update - Engineering Change Lab

For those of you who might have missed it, the World Federation of Engineering Organizations recently conducted a [consultation on proposed updates to the IEA Benchmark for Graduate Attributes and Professional Competencies](#). The Engineering Change Lab (ECL) helped **coordinate a response by multiple national EWBs** (Canada, USA, Brazil, UK, Netherlands, India, Philippines) and a follow-up [open letter](#) from EWB International highlighting what they perceive as a core limitation of the updated benchmarks. Mark Abbott from the ECL will provide a short (5 min) overview of this **ongoing advocacy effort** followed by a lunchtime breakout discussion during the **upcoming GACIP Summit Plus**.



Dans notre avant-dernière mise à jour bimensuelle de 2020, nous annonçons l'ouverture des inscriptions au **Sommet GACIP Plus** et partageons une mise à jour sur le travail de représentation de nos collègues du **Engineering Change Lab**.

GACIP Summit Plus – Inscriptions ouvertes maintenant !



E-CORE/CIEL a travaillé avec le groupe EGAD pour présenter le [Sommet du Graduate Attribute Continual Improvement Process \(GACIP\) Plus](#), une conférence d'une journée sur la formation en ingénierie collaborative. Nous sommes heureux de vous annoncer que l'inscription est maintenant ouverte ! Le sommet couvrira:

- Une mise à jour du BCAPG sur les ajustements faits aux visites virtuelles et aux autres impacts liés à l'accréditation en période de pandémie.
- Prise en charge / engagement / expériences pour **augmenter la rapidité des mises à jour** des groupes de parties prenantes, y compris CEEA-ACEG et le Engineering Change Lab (ECL).
- Un **panel de discussion et une session d'atelier** pour explorer des exemples spécifiques d'expérimentations réussies dans l'enseignement de l'ingénierie au cours des six derniers mois.

Mise à jour des activités de représentation - Engineering Change Lab

Pour ceux d'entre vous qui l'ont peut-être manquée, la Fédération mondiale des organisations d'ingénieurs (FMOI) a récemment mené [une consultation à propos des mises à jour proposées au référentiel des compétences de l'IEA \(International Engineering Alliance\) pour les diplômés et les professionnels en ingénierie](#). Le Engineering Change Lab (ECL) a aidé à **coordonner une réponse de plusieurs représentants ISF (Ingénieurs sans Frontières)** nationaux (Canada, États-Unis, Brésil, Royaume-Uni, Pays-Bas, Inde, Philippines) suivi d'une [lettre ouverte](#) d'ISF International soulignant ce qu'ils perçoivent comme une limitation fondamentale des repères proposés par la mise à jour. Mark Abbott de l'ECL donnera un bref aperçu (5 min) de cet **effort de représentation en cours** suivi d'une discussion en petits groupes à l'heure du déjeuner lors du prochain **Sommet GACIP Plus**.